
Zápis z ustavujícího zasedání Zastupitelstva Olomouckého 
kraje konaného dne 30. října 2020 

 
 
Zasedání Zastupitelstva Olomouckého kraje (ZOK) bylo zahájeno dne 30. 10. 2020 
v 10:05 hod. ve velkém zasedacím sále budovy Magistrátu města Olomouc, Hynaisova 
10, Olomouc. Zasedání se zúčastnilo 54 členů zastupitelstva kraje (47 členů 
přítomných v sále, 7 členů přítomných distančně), 1 člen byl nepřítomen.  
 
Z účasti na zasedání byl omluven Ing. Radim Fiala.   
 
V průběhu ZOK zasedání opustili: Mgr. František Jura (odchod 12:50 hod.), 
Mgr. Miroslav Žbánek, MPA, (odchod 13:10 hod.) a Ing. Jan Zahradníček (odchod 
13:15 hod.). 
 
Zasedání řídil Mgr. Ivo Slavotínek. 
 
 
 

1. Zahájení 
 
Mgr. Slavotínek zahájil ustavující zasedání nově zvoleného ZOK. Poblahopřál všem 
nově zvoleným zastupitelům a popřál mnoho úspěchů v práci. 
Hned na úvod chci zmínit, že vzhledem ke zdravotním důvodům se dnešního zasedání 
nemůže osobně zúčastnit dosavadní hejtman Ladislav Okleštěk, ani kandidát na 
hejtmana pro nové volební období Ing. Josef Suchánek. Po dohodě tak povedu 
v pozici řídícího dnešní ustavující zasedání. Jsem si vědom skutečnosti, že s ohledem 
na opatření a počet členů v izolaci či karanténě bude dnešní zasedání v mnoha 
technických ohledech jiné, než předcházející. Dovolím si vás proto požádat 
o vstřícnost a trpělivost při jeho průběhu. 
Dnešní zasedání ZOK je, dle informací, které mám k dispozici, schopno zasedat 
a usnášet se, neboť dle údajů z prezence je zde v zasedacím sále přítomno 47 z 55 
členů ZOK, 1 člen se omluvil. Dále mám nahlášeno 7 členů, kteří by měli být distančně 
přítomni prostřednictvím elektronické platformy. Nyní provedeme ověření počtu 
zastupitelů připojených on-line a současně tyto zastupitele požádám o představení, 
abychom takto připojené zastupitele veřejně identifikovali. Při této identifikaci uvidíme, 
že nás slyší a mají plný zdroj informací z jednání. 
 
Proběhlo představení členů ZOK přítomných distančně přes elektronickou platformu 
(Mgr. Miroslava Ferancová, Bc. Sieglinde Mimrová, JUDr. Vladimír Lichnovský, 
Ing. Michal Obrusník, Ladislav Okleštěk, Ing. Josef Suchánek, Ing. Jan Šafařík, MBA). 
  
S ohledem na to, že nikdo z přítomných zastupitelů identifikaci nezpochybnil, můžeme 
k 47 přítomným v sále přičíst 7 přítomných distančně. Celkem je tedy zasedání 
přítomno 54 členů zastupitelstva. Konstatuji, že dnešní zasedání ZOK je schopno 
zasedat a usnášet se. 
 
Krajský úřad Olomouckého kraje (KÚOK) zveřejnil informaci o místě, době 
a navrženém programu ustavujícího zasedání zastupitelstva na úřední desce dne 
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16. 10. 2020. Ve stejný den byla zaslána elektronicky e-mailem i písemně pozvánka 
všem členům zastupitelstva. 
 
Na úvod zasedání připomínám, že v souladu s platným Jednacím řádem ZOK je ze 
zasedání zajištěn on-line přenos a také pořizován audiovizuální záznam pro zveřejnění 
na webových stránkách kraje a zvukový záznam pro účely zápisu ze zasedání. 
Chci upozornit přítomné, že v audiovizuálním záznamu budou anonymizovány 
případné osobní údaje a citlivé údaje třetích osob, které při jednání zastupitelstva 
zaznějí při projednávání jednotlivých bodů. Tato automatická anonymizace se 
nevztahuje na osobní údaje členů zastupitelstva či jiných úředních osob, ani osob z řad 
veřejnosti, které aktivně na zastupitelstvu vystupují. Přítomné osoby mají právo na 
námitku proti takovému zpracování osobních údajů. Námitka bude zaznamenána do 
zápisu a v případě uznání námitky bude před zveřejněním záznamu daná část 
upravena. Vše proběhne dle platného Jednacího řádu ZOK, který je k dispozici na 
webových stránkách kraje a také u prezence dnešního zasedání. 
 
Dovolte malou poznámku a vysvětlení k dnešnímu usazení členů zastupitelstva. 
S ohledem na platná opatření a doporučení bylo naším cílem zajistit nejen využití 
osobních ochranných prostředků pro členy zastupitelstva, ale také zajistit v rámci 
prostor sálu rozestup mezi účastníky zasedání s využitím mobilních jednotek pro 
hlasování. Ve všech místnostech je také k dispozici desinfekce. 
 
V zákonném termínu, tj. do pátku 16. 10. 2020 do 16:00 hodin, nebyly soudu podány 
žádné návrhy na neplatnost voleb. V souladu se zákonem o krajích (§ 39, odst. 1) 
ustavující zasedání nově zvoleného zastupitelstva svolává dosavadní hejtman po 
uplynutí lhůty pro podání návrhu soudu na neplatnost voleb nebo neplatnost hlasování 
tak, aby se konalo do 15 dnů ode dne uplynutí této lhůty, a jestliže byl návrh na 
neplatnost voleb nebo na neplatnost hlasování podán, do 15 dnů ode dne právní moci 
rozhodnutí soudu o posledním z podaných návrhů, pokud žádnému z podaných 
návrhů nebylo vyhověno. V souladu s tímto ustanovením svolal dosavadní hejtman 
Ladislav Okleštěk zasedání na pátek 30. 10. 2020. 
 
Úkolem dnešního ustavujícího zasedání je, podle ustanovení § 39 odst. 2 zákona 
č. 129/2000 Sb., zákona o krajích (krajské zřízení), ve znění pozdějších předpisů, 
zvolit hejtmana, náměstky hejtmana a další členy rady. 
 
Pro naplnění cíle dnešního zasedání přistoupíme postupně k těmto bodům: 
 
2.  Složení slibu členy ZOK 
3.  Určení zapisovatele, osoby zodpovědné za obsluhu elektronického hlasovacího 

zařízení, hlavního skrutátora a řídícího dnešního jednání 
3.1.  Schválení ad hoc Jednacího řádu ZOK  
4.  Volba ověřovatelů zápisu z každé volební strany, zastoupené v zastupitelstvu 
5.  Schválení programu zasedání 
6.  Stanovení počtu uvolněných členů ZOK a stanovení funkcí, pro které budou 

členové zastupitelstva uvolněni 
7.  Volba hejtmana 
8.  Volba náměstků hejtmana 
9.  Určení náměstka hejtmana, který zastupuje hejtmana v době jeho nepřítomnosti 

nebo v době, kdy hejtman nevykonává funkci 
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10.  Volba dalších členů Rady Olomouckého kraje (ROK) 
11.  Svěření úkolů členům ROK 
12.  Odměňování členů ZOK a členů výborů, komisí a zvláštních orgánů 

a poskytování cestovních náhrad členům ZOK 
13.  Návrh na zřízení a personální obsazení Finančního výboru ZOK pro funkční 

období 2020–2024 
14.1. Záměr pořízení linky na výrobu nanoroušek a jednorázových roušek 
 
 
 

2. Složení slibu členy Zastupitelstva Olomouckého kraje 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek. Podle § 33 odst. 2 a odst. 3 zákona o krajích 
skládá člen zastupitelstva slib na prvním zasedání, jehož se po svém zvolení zúčastní. 
S ohledem na opatření a minimalizaci rizika přistoupíme k méně formálnímu pojetí 
složení slibu při zachování jeho významu a důležitosti. Osobně vám přečtu znění slibu. 
Postupně, jak budete vedoucím kanceláře hejtmana vyzváni, vás požádám o složení 
slibu před předsednickým stolem. Zde přítomní tedy sejdou dolů před předsednický 
stůl a složí slib otočeni čelem směrem do sálu. Následně distančně přítomní ve 
videokonferenci skládají slib prostřednictvím on-line připojení. Zároveň připomínám, 
že u prezence jste obdrželi osvědčení o zvolení členem zastupitelstva. Členy připojené 
on-line chci ubezpečit, že zákon o volbách nevyžaduje osobní převzetí osvědčení. 
O způsobu doručení budete informováni v nejbližších dnech. Po pronesení slova 
„slibuji“ přítomní zde v sále potvrdí slib svým podpisem. Členové zastupitelstva 
přítomni přes vzdálený přístup připojí svůj podpis dodatečně. Podpis není součástí 
slibu. 
 
Znění slibu přednesl Mgr. Slavotínek: „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou 
čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu kraje a jeho občanů 
a řídit se Ústavou a zákony České republiky“. 
 
Ing. Niče, vedoucí odboru kancelář hejtmana, jmenovitě zval přítomné zastupitele 
ke složení slibu. Následně jmenovitě vyzval ke složení slibu zastupitele distančně 
přítomné ve videokonferenci. 
 
Proběhlo složení slibu jednotlivými zastupiteli přítomnými v sále a následně zastupiteli 
distančně přítomnými ve videokonferenci. 
 
Mgr. Slavotínek: Složením slibu jsme se, ve smyslu ustanovení § 33 odst. 2 zákona 
o krajích, ujali svých práv a povinností členů zastupitelstva kraje. 
 
 
 

3. Určení předsedajícího, zapisovatele, osoby zodpovědné za obsluhu 
elektronického hlasovacího zařízení a hlavního skrutátora 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek. Pro další průběh programu je důležité 
seznámit se s hlasovacím zařízením. Požádal vedoucího odboru kancelář hejtmana, 
aby v krátkosti představil hlasovací zařízení. 
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Ing. Niče přednesl připravenou prezentaci, vysvětlil způsob hlasování, přihlašování do 
diskuze, technické poznámky apod.  
 
Mgr. Slavotínek poděkoval za prezentaci obsluhy hlasovacího zařízení a dotázal se 
přítomných, zda bylo vše srozumitelné. Zahájil cvičné hlasování (hlasování č. 1 a 2). 
Pro informaci uvedl, že členové zastupitelstva připojení přes aplikaci ZOOM hlasují 
prostřednictvím obrazovky cedulkami s výběrem varianty „pro“, „proti“ a „zdržel se“. 
Skrutátor pro ZOOM sčítá počet hlasů. Celkový stav hlasování oznámí hlavní 
skrutátor. V případě technických problémů v sále požádal přítomné o zvednutí ruky 
a informoval, že pracovníci z technické podpory budou nápomocni problém řešit. 
Zastupitelé připojení přes ZOOM komunikují s moderátorem videokonference, 
v případě nouze volají na linku podpory. 
Přešel k dalším procedurálním záležitostem: 
Předeslal doplnění programu v  bodě 3 o pověření řízení ustavujícího zasedání 
(doplnění bude provázet úprava programu zasedání). 
Nejprve předložím k hlasování návrh usnesení, kterým po dokončení procesu získání 
mandátu prosím o pověření dalšího řízení dnešního jednání. 
Dovolím si přečíst návrh usnesení: 
Zastupitelstvo Olomouckého kraje určuje Mgr. Ivo Slavotínka předsedajícím 
ustavujícího zasedání Zastupitelstva Olomouckého kraje dne 30. 10. 2020. 
 
Vyzval zastupitele k dotazům. Nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Před zahájením hlasování pro informaci uvedl, že o řízení zasedání byl požádán 
Ing. Suchánkem. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení – určení předsedajícího ustavujícího 
zasedání: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/1/2020 
Hlasování v sále 
Přítomno 47, pro 46, proti 0, zdržel se 1, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 6, proti 0, zdržel se 1, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 52, proti 0, zdržel se 2, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 3 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. 
 
Mgr. Slavotínek: Pro technicko-administrativní zabezpečení zasedání je třeba určit 
zapisovatele, osoby odpovědné za obsluhu elektronického hlasovacího zařízení 
a hlavního skrutátora. Tito budou dle pokynů zajišťovat nezbytné technické 
a administrativní úkony spojené s hlasováním. 
Určil zapisovatelku Mgr. Anetu Seidlovou, osobu zodpovědnou za obsluhu 
elektronického hlasovacího zařízení Ing. Luďka Niče, vedoucího kanceláře hejtmana, 
skrutátora ZOOM Hanu Stránskou a hlavního skrutátora Mgr. Veroniku Dresslerovou. 
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Nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Hlasování o předloženém návrhu – určení zapisovatele, osoby zodpovědné za obsluhu 
elektronického hlasovacího zařízení a hlavního skrutátora: 
Hlasování v sále  
Přítomno 47, pro 47, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 7, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 54, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 4 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. 
 
 
 

3.1. Schválení ad hoc Jednacího řádu Zastupitelstva Olomouckého kraje 
pro ustavující zasedání Zastupitelstva Olomouckého kraje dne 30. 10. 2020 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek. S ohledem na technické podmínky při 
dnešním zasedání, které nejsou standardní, se v některých částech jednání odchýlí 
od platného jednacího řádu. Proto byl připraven písemný podkladový materiál, který 
obsahuje barevně odlišené změny proti platnému jednacímu řádu. Pro pokračování 
dnešního zasedání je třeba si tyto změny hlasováním schválit. 
 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky ani dotazy. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/2/2020 
Hlasování v sále 
Přítomno 47, pro 47, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 7, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 54, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 5 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování a na základě výsledku hlasování bylo schváleno odchýlení se 
od Jednacího řádu ZOK s ohledem na technické řešení dnešního zasedání. 
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4. Volba ověřovatelů zápisu z každé volební strany, zastoupené 
v zastupitelstvu 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek. Podle ustanovení § 43 zákona o krajích zápis 
z jednání zastupitelstva podepisuje hejtman nebo náměstek hejtmana a zvolení 
ověřovatelé. Upozornil, že zápis z tohoto zasedání je třeba ověřit do 9. 11. 2020. 
Požádal zástupce jednotlivých klubů stran a koalic o nominaci. 
 
Návrh ověřovatelů zápisu z ustavujícího zasedání:  
 
- SPD   Ing. Martin Jirotka 
- ANO 2011  Ing. Petr Vrána 
- ODS   Michal Zácha, DiS. 
- Spojenci – KpOK Ing. Mgr. Hana Vacková 
- PirSTAN  Martin Švadlenka 
 
Vyzval zastupitele k dotazům. Nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Hlasování o předloženém návrhu na ověřovatele zápisu: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/3/2020 
Hlasování v sále 
Přítomno 47, pro 47, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 7, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 54, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 6 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. 
 
 
 

5. Schválení programu zasedání 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek. Seznámil členy zastupitelstva s programem 
ustavujícího zasedání. Vyzval zastupitele k dotazům.  
 
Ing. Jelínek, PhD.: Předesílám, že SPD je za jakákoliv opatření, která sníží šíření 
nemoci COVID-19 v naší zemi, ale chtěl bych vás požádat, abychom v dnešním 
ustavujícím zasedání neřešili bod 14.1. Záměr pořízení linky na výrobu nanoroušek 
a jednorázových roušek, který nám byl doručen včera večer. V rámci tohoto bodu je 
v důvodové zprávě (DZ) mnoho slovíček „možná“, „asi“, „Nevíme, kdo bude 
majitelem.“, „Kam se potom převede tento dar – bude to správa hmotných rezerv?“, 
„Jak budou zařízení odepisována – z prostředků kraje?“. Jsou to opět prostředky, které 
máme z daní a máme o nich rozhodovat. Byli bychom rádi, kdyby se bod posunul do 
příštího ZOK, kdy budeme rozhodovat o rozpočtu kraje. V současné době jsme svědky 
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spoustu ukvapených a ne vždy správných rozhodnutí i ze strany vlády ohledně boje 
s COVID-19. Vzhledem k příliš mnoho nejasnostem a neznámým navrhuji, abychom 
tento bod přesunuli až na příští ZOK. To je jediný návrh ke změně programu za klub 
SPD. 
 
Mgr. Slavotínek doplnil, že v rámci projednávání bodu 14.1. je avizováno vystoupení 
senátora MUDr. Lumíra Kantora s dalším vysvětlením za senátní delegaci, která 
dojednala dar výrobních zařízení.  
 
Ing. Vrána uvedl za klub ANO 2011, že podpoří návrh programu jednání s tím, že své 
stanovisko k tomuto materiálu vyjádří v rámci diskuze v bodu Různé. 
 
Další dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 
Mgr. Slavotínek zahájil hlasování o navržené změně v programu – stažení bodu 14.1. 
z programu zasedání. 
 
Hlasování o stažení bodu 14.1. z programu zasedání: 
Hlasování v sále  
Přítomno 47, pro 7, proti 27, zdržel se 13, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 1, proti 3, zdržel se 3, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 8, proti 30, zdržel se 16, nehlasovali 0 
Návrh nebyl přijat. 
Hlasování č. 7 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. 
 
Program zasedání Zastupitelstva Olomouckého kraje: 
 
1. Zahájení 

2. Složení slibu členy Zastupitelstva Olomouckého kraje 

3. Určení předsedajícího, zapisovatele, osoby zodpovědné za obsluhu 

elektronického hlasovacího zařízení a hlavního skrutátora 

3.1. Schválení ad hoc Jednacího řádu Zastupitelstva Olomouckého kraje pro 

ustavující zasedání Zastupitelstva Olomouckého kraje dne 30. 10. 2020 

4. Volba ověřovatelů zápisu z každé volební strany, zastoupené v zastupitelstvu 

5. Schválení programu zasedání 

6. Stanovení počtu uvolněných členů Zastupitelstva Olomouckého kraje 

a stanovení funkcí, pro které budou členové zastupitelstva uvolněni 

7. Volba hejtmana 
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8. Volba náměstků hejtmana 

9. Určení náměstka hejtmana, který zastupuje hejtmana v době jeho 

nepřítomnosti nebo v době, kdy hejtman nevykonává funkci 

10. Volba dalších členů Rady Olomouckého kraje 

11. Svěření úkolů členům Rady Olomouckého kraje 

12. Odměňování členů Zastupitelstva Olomouckého kraje a členů výborů, komisí 

a zvláštních orgánů a poskytování cestovních náhrad členům Zastupitelstva 

Olomouckého kraje 

13. Návrh na zřízení a personální obsazení Finančního výboru Zastupitelstva 

Olomouckého kraje pro funkční období 2020–2024 

14. Různé 

14.1. Různé – Záměr pořízení linky na výrobu nanoroušek a jednorázových roušek 

15. Závěr 

 
V programu byla provedena oprava: 

 v DZ na str. 1 byl doplněn text v názvu bodu 3 … Určení předsedajícího … 
 

Mgr. Slavotínek: Budeme hlasovat o programu včetně doplnění v bodu 3 tak, jak byl 
navržen. 
 
Hlasování o upraveném programu ustavujícího zasedání ZOK:  
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/4/2020 
Hlasování v sále 
Přítomno 47, pro 44, proti 0, zdržel se 3, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 7, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 51, proti 0, zdržel se 3, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 8 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. 
 
 
 

6. Stanovení počtu uvolněných členů Zastupitelstva Olomouckého 
kraje a stanovení funkcí, pro které budou členové zastupitelstva uvolněni 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek. Vzhledem k záměru zajistit bezproblémovou 
správu kraje navrhl v souladu s uzavřenou koaliční smlouvou, aby od 30. 10. 2020 byli 
pro výkon své funkce uvolněni: hejtman, 4 náměstci hejtmana, 3 členové rady 
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a 1 uvolněný člen zastupitelstva pro oblast vnějších vztahů a cestovního ruchu. 
Celkem 9 uvolněných členů ZOK. Z celkového počtu členů ROK 11 osob bude 
8 uvolněných členů a 3 neuvolnění členové. 
 
Vyzval zastupitele k dotazům.  
 
Ing. Jelínek, PhD.: Za klub SPD chceme být po celé období konstruktivní opozicí. 
Vzhledem k tomu, že u většiny bodů, o kterých budeme hlasovat, jsme nebyli přítomni 
jednání a nebyli jsme s nimi seznámeni, bude po většinou naše hlasování 
nesouhlasné. Informace jsme si pouze sami stáhli z webu pirátské strany. Nevnímejte 
to destruktivně – důvodem je, že jsme neměli žádné informace, proč jsou tyto body 
takto navrženy.  
 
Další dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/5/2020 
Hlasování v sále 
Přítomno 47, pro 29, proti 4, zdržel se 13, nehlasovali 1 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 32, proti 4, zdržel se 17, nehlasovali 1 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 9 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
 
Ing. J. Horák nahlásil mylné hlasování, jeho záměrem bylo hlasovat pro návrh. 
 
Mgr. Slavotínek potvrdil, že tato informace bude v záznamech uvedena. 
 
Oprava hlasování č. 9: 
Hlasování v sále 
Přítomno 47, pro 30, proti 4, zdržel se 13, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 33, proti 4, zdržel se 17, nehlasoval 0   
 
Mgr. Slavotínek konstatoval, že ZOK bude mít tedy 9 uvolněných členů ZOK, kdy 
uvolněnými členy budou hejtman, 4 náměstci hejtmana, 3 členové rady a 1 uvolněný 
člen zastupitelstva pro oblast vnějších vztahů a cestovního ruchu. 
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7. Volba hejtmana 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek. Připomněl, že ze zákona dle § 57, odst. 2 jsou 
hejtman a náměstek hejtmana (náměstci hejtmana) automaticky členy rady. Požádal 
zástupce klubů jednotlivých volebních stran a koalic, aby přednesli své návrhy 
kandidátů na funkci hejtmana kraje.  
 
- SPD   bez návrhu 
- ANO 2011  bez návrhu 
- ODS   bez návrhu 
- Spojenci – KpOK bez návrhu 
- PirSTAN  Ing. Josef Suchánek 
 
Mgr. Slavotínek požádal, aby se navržený kandidát Ing. Suchánek krátce představil 
prostřednictvím videokonferenčního režimu a vyjádřil souhlas s kandidaturou na funkci 
hejtmana. 
 
Ing. Suchánek: Je to patrně poprvé, kdy kandidát na hejtmana přednáší svůj 
nominační projev přes videokonferenci. Pokusím se tedy být stručný. Chtěl bych 
poděkovat kolegům a kolegyním z naší koalice za tuto nominaci a za koalici jsme se 
dohodli, že vytvoříme společnou krajskou radu. Složení krajské rady bude reflektovat 
výsledky voleb a skutečné rozložení sil jednotlivých koaličních subjektů 
v zastupitelstvu. Naše koaliční smlouva vychází z našich volebních programů. 
Hodláme vykonávat správu Olomouckého kraje (OK) férově a transparentně, rozvíjet 
všechny oblasti OK, zlepšovat životní podmínky všech jeho obyvatel. Klíčová 
rozhodnutí hodláme v radě přijímat konsensuálně a přispívat tím ke zvyšování politické 
kultury v našem kraji i v naší zemi. Jsem připraven věnovat se práci hejtmana na plný 
úvazek a věnovat jí veškerý svůj čas, úsilí i profesní zkušenosti. Případné rozdíly 
v názorech chci primárně řešit dohodou. Respektuji vůli voličů. Počítám s účastí 
opozičních zastupitelů v rozhodovacích procesech v našem kraji. Budu pracovat ku 
prospěchu všech obyvatel kraje a v tomto duchu povedu i ostatní členy rady. Děkuji 
vám za důvěru a kandidaturu na hejtmana OK přijímám.  
 
Mgr. Slavotínek zahájil hlasování o navrženém kandidátovi na funkci hejtmana. 
 
Hlasování o volbě hejtmana – Ing. Josefa Suchánka: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/6/2020 
Hlasování v sále  
Přítomno 47, pro 28, proti 4, zdržel se 14, nehlasovali 1 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 31, proti 4, zdržel se 18, nehlasovali 1 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 10 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
 
Ing. Bc. Sokolová nahlásila mylné hlasování, jejím záměrem bylo hlasovat pro návrh. 
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Mgr. Slavotínek potvrdil, že tato informace bude v záznamech uvedena. 
 
Oprava hlasování č. 10: 
Hlasování v sále  
Přítomno 47, pro 29, proti 4, zdržel se 14, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 32, proti 4, zdržel se 18, nehlasoval 0   
 
RNDr. Jakubec, Ph.D., vznesl technickou připomínku ohledně mobilních hlasovacích 
jednotek – doporučil přítomným prověření jejich volby hlasování zobrazené na plátně 
a případně volbu zmáčknutím tlačítka opakovat. 
 
Mgr. Slavotínek: Konstatuji, že novým hejtmanem byl zvolen Ing. Josef Suchánek, 
kterému tímto gratuluji ke zvolení a přeji především brzké uzdravení a hodně sil do 
další práce. 
 
 
 

8. Volba náměstků hejtmana 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek. Požádal zástupce klubů jednotlivých 
volebních stran a koalic, aby přednesli své návrhy kandidátů na funkci 1. náměstka 
hejtmana kraje.  
 
- SPD   bez návrhu 
- ANO 2011  bez návrhu 
- ODS   bez návrhu 
- Spojenci – KpOK Mgr. Ivo Slavotínek 
- PirSTAN  bez návrhu 
 
Mgr. Slavotínek se krátce představil a vyjádřil souhlas s kandidaturou. 
Kandiduji na funkci 1. náměstka hejtmana jako v současné době končící krajský 
zastupitel a současně místostarosta města Velká Bystřice. Ve své profesní historii 
jsem se věnoval sociálním službám, 8 let před nástupem do komunální politiky jsem 
byl ředitelem domova pokojného stáří ve Velké Bystřici. K této profesní oblasti mám 
tedy celoživotní profesní vztah. S kandidaturou vyjadřuji souhlas a jsem připraven 
funkci zastávat. 
 
Zahájil hlasování o navrženém kandidátovi na funkci 1. náměstka hejtmana kraje. 
 
Hlasování o volbě 1. náměstka hejtmana – Mgr. Ivo Slavotínka: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/6/2020 
Hlasování v sále  
Přítomno 47, pro 29, proti 3, zdržel se 15, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
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Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 32, proti 3, zdržel se 19, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 11 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. Na základě výsledku hlasování byl návrh schválen. Poděkoval za 
důvěru. 
Připomněl, že zastupitelstvo dnes schválilo celkem 4 uvolněné náměstky hejtmana. 
O každém návrhu bude hlasováno jednotlivě do naplnění stanovených funkčních míst. 
 
 
Požádal zástupce klubů jednotlivých volebních stran a koalic, aby přednesli své návrhy 
kandidátů na funkci 2. náměstka hejtmana kraje.  
 
- SPD   bez návrhu 
- ANO 2011  bez návrhu 
- ODS   Mgr. Dalibor Horák 
- Spojenci – KpOK bez návrhu 
- PirSTAN  bez návrhu 
 
Mgr. Slavotínek požádal, aby se navržený kandidát Mgr. D. Horák krátce představil 
a vyjádřil souhlas s kandidaturou na funkci 2. náměstka hejtmana kraje. 
 
Mgr. D. Horák: Pro ty, kteří mne neznáte, mi dovolte, abych se krátce představil. Mé 
jméno je Dalibor Horák. Mám 55 let a od svých 5 let žiji ve městě Uničově. V orgánech 
samosprávy pracuji od roku 1994. Jsem nepřetržitě členem zastupitelstva města 
Uničova, přičemž jsem 8 let působil jako místostarosta města a 6 let jako starosta 
města. V krajském zastupitelstvu začínám dnešním dnem čtvrté volební období. 
Členem zastupitelstva jsem byl poprvé zvolen v roce 2004 a v té době jsem také ve 
volebním období pracoval jako člen ROK. V posledních 4 letech jsem působil jako 
náměstek hejtmana. Děkuji a kandidaturu přijímám. 
 
Mgr. Slavotínek zahájil hlasování o navrženém kandidátovi na funkci 2. náměstka 
hejtmana kraje. 
 
Hlasování o volbě 2. náměstka hejtmana – Mgr. Dalibora Horáka: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/6/2020 
Hlasování v sále  
Přítomno 47, pro 29, proti 3, zdržel se 15, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 32, proti 3, zdržel se 19, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 12 
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Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování a předal slovo Ing. Suchánkovi přihlášenému do diskuze. 
 
Ing. Suchánek: Rád bych přítomným dámám a pánům poděkoval za projevenou 
důvěru. Velmi si jí vážím a zároveň to cítím také jako velký závazek vůči voličům, kteří 
nám dali svůj hlas. Dnešní volba hejtmana, náměstků a rady patrně vstoupí do dějin 
zajímavostí způsobem volby na dálku. Pro mě je zvláštní, že nemohu v tento den být 
fyzicky přítomen v jednacím sále. Stejně tak, jak zde nemohou být přítomni další 
kolegové a kolegyně, kteří se účastní pouze on-line. Chtěl bych říct, že jakkoliv 
nepřísluší nikomu zjišťovat zdravotní příčiny naší fyzické nepřítomnosti v sále, všichni 
tušíme, že příčinou je pokračující koronavirová epidemie. Naše on-line účast je ale jen, 
podle mého názoru, malou nepříjemností ve srovnání s opravdu velkými potížemi 
mnoha lidí, firem, institucí i celého kraje, které tato doba přináší. Zároveň chci ale říct, 
že je kolem nás velká spousta fantastických lidí, kteří jsou v první, druhé, další linii boje 
s nákazou COVID-19, a dělají svou práci na hranici, někdy i za hranicí, svých fyzických 
a psychických sil. Zdravotníci, pracovníci všech složek záchranného systému OK, 
profesionálové i dobrovolníci, pracovníci v energetice, v kritické infrastruktuře 
a dalších službách, kteří zajišťují nezbytný chod našich běžných životů. Všem těmto 
lidem se zde sluší poděkovat a vyjádřit jim naši podporu. Pokud to bude v možnostech 
tohoto zastupitelstva, podporovat je nejen teď, ale i poté, co aktuální pandemickou 
situaci společně zvládneme. OK nepřebíráme v jednoduché situaci. Pandemie se 
projevuje na našem zdraví a následně se stejně bolestně bude projevovat i na naší 
ekonomické kondici. Ta je již sama o sobě velmi neradostná a stávající situace ji ještě 
zhorší. Máme před sebou spoustu práce, právě proto věřím, že se nám zde podaří 
sestavit tým, který bude pracovat s maximálním nasazením a s cílem celou situaci 
zvládnout co nejlépe pro všechny obyvatele našeho OK. Ještě jednou vám za vaši 
důvěru děkuji. 
 
 
Mgr. Slavotínek požádal zástupce klubů jednotlivých volebních stran a koalic, aby 
přednesli své návrhy kandidátů na funkci 3. náměstka hejtmana kraje.  
 
- SPD   bez návrhu 
- ANO 2011  bez návrhu 
- ODS   bez návrhu 
- Spojenci – KpOK Ing. Jan Šafařík, MBA 
- PirSTAN  bez návrhu 
 
Mgr. Slavotínek požádal, aby se navržený kandidát Ing. Šafařík krátce představil 
prostřednictvím videokonferenčního režimu a vyjádřil souhlas s kandidaturou na funkci 
3. náměstka hejtmana kraje. 
 
Ing. Šafařík, MBA: Velmi děkuji za důvěru a za nominaci. Mé krátké představení 
ohledně profesního působení. Mám za sebou zkušenosti ve státní správě a zároveň 
dlouholeté zkušenosti z byznysu, managementu, marketingu, obchodu, které bych rád 
uplatnil i v rámci působení v kraji. V krajském zastupitelstvu začínám svoje druhé 
volební období. Slibuji vám i občanům OK, že ve spolupráci se svými kolegy udělám 
všechno pro to, aby se nám zde žilo lépe. Kandidaturu přijímám. 
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Mgr. Slavotínek zahájil hlasování o navrženém kandidátovi na funkci 3. náměstka 
hejtmana kraje. 
 
Hlasování o volbě 3. náměstka hejtmana – Ing. Jana Šafaříka, MBA: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/6/2020 
Hlasování v sále 
Přítomno 47, pro 29, proti 3, zdržel se 15, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 32, proti 3, zdržel se 19, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 13 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. 
 
 
Mgr. Slavotínek požádal zástupce klubů jednotlivých volebních stran a koalic, aby 
přednesli své návrhy kandidátů na funkci 4. náměstka hejtmana kraje.  
 
- SPD   bez návrhu 
- ANO 2011  bez návrhu 
- ODS   Michal Zácha, DiS. 
- Spojenci – KpOK bez návrhu 
- PirSTAN  bez návrhu 
 
Mgr. Slavotínek požádal, aby se navržený kandidát M. Zácha, DiS., krátce představil 
a vyjádřil souhlas s kandidaturou na funkci 4. náměstka hejtmana kraje. 
 
M. Zácha, DiS.: Jsem členem ODS. Děkuji za nominaci na post náměstka hejtmana, 
kterou se ctí a pokorou přijímám. Pro vaši informaci – než jsem se stal uvolněným 
členem zastupitelstva města Přerova, tak jsem pracoval jako OSVČ. Měl jsem na 
starosti drobnou investiční výstavbu a správu nemovitostí. V roce 2010 jsem byl zvolen 
do zastupitelstva města Přerova. V roce 2011 jsem se stal náměstkem primátora 
statutárního města Přerova. Následně jsem byl 4 roky opozičním zastupitelem 
a v současné době vykonávám post náměstka primátora města Přerova. Děkuji za 
nominaci a slibuji, že budu pracovat pro celý OK. 
 
Mgr. Slavotínek zahájil hlasování o navrženém kandidátovi na funkci 4. náměstka 
hejtmana kraje. 
 
Hlasování o volbě 4. náměstka hejtmana – Michala Záchy, DiS.: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/6/2020 
Hlasování v sále  
Přítomno 47, pro 29, proti 3, zdržel se 15, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
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Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 32, proti 3, zdržel se 19, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 14 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. 
 
 
 

9. Určení náměstka hejtmana, který zastupuje hejtmana v době jeho 
nepřítomnosti nebo v době, kdy hejtman nevykonává funkci 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek. Požádal zástupce klubů jednotlivých 
volebních stran a koalic, aby přednesli své návrhy na náměstka hejtmana kraje, který 
bude zastupovat hejtmana v době jeho nepřítomnosti nebo v době, kdy hejtman 
nevykonává funkci.  
 
- SPD   bez návrhu 
- ANO 2011  bez návrhu 
- ODS   bez návrhu 
- Spojenci – KpOK Mgr. Ivo Slavotínek 
- PirSTAN  bez návrhu 
 
Mgr. Slavotínek zahájil hlasování o navrženém kandidátovi na náměstka hejtmana 
kraje, který bude zastupovat hejtmana v době jeho nepřítomnosti nebo v době, kdy 
hejtman nevykonává funkci. S kandidaturou vyjádřil souhlas.  
 
Hlasování o volbě náměstka hejtmana kraje, který bude zastupovat hejtmana v době 
jeho nepřítomnosti nebo v době, kdy hejtman nevykonává funkci – Mgr. Ivo Slavotínka: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/6/2020 
Hlasování v sále 
Přítomno 47, pro 29, proti 3, zdržel se 15, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 32, proti 3, zdržel se 19, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 15 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. Na základě výsledku hlasování byl návrh schválen. Poděkoval za 
podporu. 
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10. Volba dalších členů Rady Olomouckého kraje 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek. Informoval, že k 1. 1. 2020 měl OK 632 015 
obyvatel. Konstatoval, že ROK bude mít ze zákona 11 členů a sdělil, že po zvolení 
hejtmana a 4 náměstků hejtmana kraje zůstává v souladu s ustanovením § 57 odst. 
2 písm. b) zákona o krajích zvolit 3 uvolněné a 3 neuvolněné členy ROK. O každém 
návrhu na člena rady se hlasuje jednotlivě do naplnění funkčních míst. 
Požádal zástupce klubů jednotlivých volebních stran a koalic, aby přednesli své návrhy 
kandidátů na 1. uvolněného člena rady kraje.  
 
- SPD   bez návrhu 
- ANO 2011  bez návrhu 
- ODS   bez návrhu 
- Spojenci – KpOK bez návrhu 
- PirSTAN  Ing. Zdeňka Dvořáková Kocourková 
 
Mgr. Slavotínek požádal, aby se navržená kandidátka Ing. Dvořáková Kocourková 
krátce představila a vyjádřila souhlas s kandidaturou na funkci 1. uvolněné členky rady 
kraje. 
 
Ing. Dvořáková Kocourková: Krátce o sobě řeknu, že jsem vzdělaná v oboru veřejná 
správa a regionální rozvoj a také ekonomie a management. Mám praktické zkušenosti 
ze zastupitelstva města Šumperka a od 19 let podnikám. Jsem pirátka. Svoji nominaci 
přijímám, a pokud budu zvolena, svoji funkci budu vykonávat s velkou pokorou a při 
nejlepším vědomí a svědomí. Děkuji vám. 
 
Mgr. Slavotínek zahájil hlasování o navržené kandidátce na funkci 1. uvolněné členky 
rady kraje. 
 
Hlasování o volbě 1. uvolněného člena rady kraje – Ing. Zdeňky Dvořákové 
Kocourkové: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/6/2020 
Hlasování v sále 
Přítomno 47, pro 29, proti 4, zdržel se 14, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 32, proti 4, zdržel se 18, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 16 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. 
 
 
Požádal zástupce klubů jednotlivých volebních stran a koalic, aby přednesli své návrhy 
kandidátů na 2. uvolněného člena rady kraje.  
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- SPD   bez návrhu 
- ANO 2011  bez návrhu 
- ODS   bez návrhu 
- Spojenci – KpOK bez návrhu 
- PirSTAN  Ing. et Ing. Martin Šmída 
 
Mgr. Slavotínek požádal, aby se navržený kandidát Ing. et Ing. Šmída krátce 
představil a vyjádřil souhlas s kandidaturou na funkci 2. uvolněného člena rady kraje. 
 
Ing. et Ing. Šmída: Jmenuji se Martin Šmída a jsem druhé volební období zastupitelem 
v Majetíně za piráty. Po absolvování VUT v Brně jsem působil v soukromém sektoru 
v oblasti recyklace stavebních odpadů a bioodpadů, tedy kompostování. Nominaci 
přijímám se vší pokorou, ale i odhodláním, děkuji. 
 
Mgr. Slavotínek zahájil hlasování o navrženém kandidátovi na funkci 2. uvolněného 
člena rady kraje. 
 
Hlasování o volbě 2. uvolněného člena rady kraje – Ing. et Ing. Martina Šmídy: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/6/2020 
Hlasování v sále 
Přítomno 47, pro 29, proti 4, zdržel se 14, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 32, proti 4, zdržel se 18, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 17 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. 
 
 
Požádal zástupce klubů jednotlivých volebních stran a koalic, aby přednesli své návrhy 
kandidátů na 3. uvolněného člena rady kraje.  
 
- SPD   bez návrhu 
- ANO 2011  bez návrhu 
- ODS   bez návrhu 
- Spojenci – KpOK RNDr. Aleš Jakubec, Ph.D. 
- PirSTAN  bez návrhu 
 
Mgr. Slavotínek požádal, aby se navržený kandidát RNDr. Jakubec krátce představil 
a vyjádřil souhlas s kandidaturou na funkci 3. uvolněného člena rady kraje. 
 
RNDr. Jakubec, Ph.D.: Je mi ctí vás požádat o hlasy pro zvolení do funkce radního 
OK pro školství. Ve školství se pohybuji prakticky celý svůj život. Od vystudování 
učitelství tělesné výchovy a biologie pro střední školy jsem působil a stále působím 
jako asistent a odborný asistent na fakultě tělesné kultury. Jsem skutečně velice rád 
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za tuto možnost. Svoji kandidaturu přijímám. Myslím si, že mé zkušenosti, které jsem 
získal za osmiletého působení v radě města Olomouce, mi mohou v tomto pomoci. Byl 
jsem také 4 roky náměstek primátora pro rozvoj města, územní plánování, životní 
prostředí. Vím, že nás nečeká zcela lehké volební období. Budou omezené finanční 
zdroje, ale beru to jako výzvu, jako všechno ostatní ve svém životě. Určitě s vámi budu 
chtít spolupracovat. Budu naslouchat vašim názorům, budu je brát vážně. Pro mě je 
korektní jednání základem pro spolupráci jak vnitrostranickou koaliční, tak také pro 
práci s opozicí. Moc vám děkuji. 
 
Mgr. Slavotínek zahájil hlasování o navrženém kandidátovi na funkci 3. uvolněného 
člena rady kraje. 
 
Hlasování o volbě 3. uvolněného člena rady kraje – RNDr. Aleše Jakubce, Ph.D.: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/6/2020 
Hlasování v sále  
Přítomno 47, pro 29, proti 3, zdržel se 15, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 32, proti 3, zdržel se 19, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 18 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. 
 
 
Požádal zástupce klubů jednotlivých volebních stran a koalic, aby přednesli své návrhy 
kandidátů na 1. neuvolněného člena rady kraje.  
 
- SPD   bez návrhu 
- ANO 2011  bez návrhu 
- ODS   bez návrhu 
- Spojenci – KpOK bez návrhu 
- PirSTAN  Ing. Radim Sršeň, Ph.D. 
 
Mgr. Slavotínek požádal, aby se navržený kandidát Ing. Sršeň krátce představil 
a vyjádřil souhlas s kandidaturou na funkci 1. neuvolněného člena rady kraje. 
 
Ing. Sršeň, Ph.D.: Jmenuji se Radim Sršeň. Jsem 10 let neuvolněným starostou obce 
Dolní Studénky na Šumpersku. Zároveň vyučuji diplomacii a evropská studia na 
vysoké škole ekonomické. Jsem místopředsedou Sdružení místních samospráv ČR 
a zástupcem ČR v Evropském výboru regionů. Celým svým profesním životem se 
zabývám zejména evropskými fondy, chytrými obcemi, chytrými městy a chytrými 
regiony a regionálním rozvojem. Rád bych v těchto oblastech pomohl i v rámci rozvoje 
OK. Mým životním motem je africké přísloví – „Když chceš jít rychle, jdi sám. Chceš-li 
dojít daleko, pojďme spolu.“ Rád bych s vámi všemi, ať už v řadách koalice, či opozice, 
spolupracoval a bil se za to, aby se OK přesunul z chvostu, kde nyní bohužel dle 
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statistiky je, až na špici, protože si myslím, že si to náš krásný kraj zaslouží. Tímto tedy 
rád přijímám nominaci do ROK. 
 
Mgr. Slavotínek zahájil hlasování o navrženém kandidátovi na funkci 1. neuvolněného 
člena rady kraje. 
 
Hlasování o volbě 1. neuvolněného člena rady kraje – Ing. Radima Sršně, Ph.D.: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/6/2020 
Hlasování v sále  
Přítomno 47, pro 29, proti 3, zdržel se 15, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 32, proti 3, zdržel se 19, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 19 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. 
 
 
Požádal zástupce klubů jednotlivých volebních stran a koalic, aby přednesli své návrhy 
kandidátů na 2. neuvolněného člena rady kraje.  
 
- SPD   bez návrhu 
- ANO 2011  bez návrhu 
- ODS   bez návrhu 
- Spojenci – KpOK Bc. Jan Žůrek 
- PirSTAN  bez návrhu 
 
Mgr. Slavotínek požádal, aby se navržený kandidát Bc. Žůrek krátce představil 
a vyjádřil souhlas s kandidaturou na funkci 2. neuvolněného člena rady kraje. 
 
Bc. Žůrek: Mé jméno je Jan Žůrek. Působím jako ředitel neziskové organizace DW7, 
která provozuje Divadlo na cucky a Galerii XY. Dlouhodobě se věnuji oblasti kulturní 
politiky. Působím v odborných orgánech ministerstva kultury nebo Institutu umění – 
Divadelního ústavu. Vyučuji na Univerzitě Palackého v Olomouci a doposud jsem také 
místopředsedou Asociace nezávislých divadel ČR. Moc děkuji za nominaci a rád ji 
přijímám. 
 
Mgr. Slavotínek zahájil hlasování o navrženém kandidátovi na funkci 2. neuvolněného 
člena rady kraje. 
 
Hlasování o volbě 2. neuvolněného člena rady kraje – Bc. Jana Žůrky: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/6/2020 
Hlasování v sále  
Přítomno 47, pro 29, proti 3, zdržel se 15, nehlasovali 0 
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Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 32, proti 3, zdržel se 19, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 20 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. 
 
 
Požádal zástupce klubů jednotlivých volebních stran a koalic, aby přednesli své návrhy 
kandidátů na posledního neuvolněného člena rady kraje.  
 
- SPD   bez návrhu 
- ANO 2011  bez návrhu 
- ODS   MUDr. Ivo Mareš, MBA 
- Spojenci – KpOK bez návrhu 
- PirSTAN  bez návrhu 
 
Mgr. Slavotínek požádal, aby se navržený kandidát MUDr. Mareš krátce představil 
a vyjádřil souhlas s kandidaturou na funkci 3. neuvolněného člena rady kraje. 
 
MUDr. Mareš, MBA: Mé jméno je Ivo Mareš. Jsem lékař anesteziolog. Jsem ženatý. 
Mám 3 dospělé dcery. 25 let pracuji jako lékař ve Zdravotnické záchranné službě OK 
v Olomouci. Od vzniku krajské záchranky v roce 2004 do roku 2015 jsem byl ředitelem 
této organizace. Od roku 2016 do roku 2020 jsem byl neuvolněným členem ROK. 
Nominaci přijímám.  
 
Mgr. Slavotínek zahájil hlasování o navrženém kandidátovi na funkci 3. neuvolněného 
člena rady kraje. 
 
Hlasování o volbě 3. neuvolněného člena rady kraje – MUDr. Ivo Mareše, MBA: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/6/2020 
Hlasování v sále  
Přítomno 47, pro 29, proti 3, zdržel se 15, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 32, proti 3, zdržel se 19, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 21 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. 
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Informoval, že v tomto okamžiku je ROK kompletní. Vzhledem k tomu, že dnes v úvodu 
programu byl stanoven počet uvolněných členů zastupitelstva na 9, zbývá provést 
volbu uvolněného člena zastupitelstva pro oblast vnějších vztahů a cestovního ruchu. 
Požádal zástupce klubů jednotlivých volebních stran a koalic, aby přednesli své návrhy 
kandidátů na uvolněného člena zastupitelstva pro oblast vnějších vztahů a cestovního 
ruchu. 
 
- SPD   bez návrhu 
- ANO 2011  bez návrhu 
- ODS   Ing. Bc. Milada Sokolová 
- Spojenci – KpOK bez návrhu 
- PirSTAN  bez návrhu 
 
Mgr. Slavotínek požádal, aby se navržená kandidátka Ing. Bc. Sokolová krátce 
představila a vyjádřila souhlas s kandidaturou na funkci uvolněné členky zastupitelstva 
pro oblast vnějších vztahů a cestovního ruchu. 
 
Ing. Bc. Sokolová: Jmenuji se Milada Sokolová a působím jako náměstkyně primátora 
statutárního města Prostějova pro oblast kultury a životního prostředí. Dlouhodobě se 
také věnuji rozvoji spolkové činnosti ve městě. Podpora cestovního ruchu je velmi 
důležitá. Já ji považuji zejména jako nástroj podpory podnikání a udržení 
zaměstnanosti v našem kraji. Obojí bude velmi důležité po ukončení koronaviru. Děkuji 
za vaši nominaci a přijímám ji. 
 
Mgr. Slavotínek zahájil hlasování o navržené kandidátce na funkci uvolněné členky 
zastupitelstva pro oblast vnějších vztahů a cestovního ruchu. 
 
Hlasování o volbě uvolněného člena zastupitelstva pro oblast vnějších vztahů 
a cestovního ruchu – Ing. Bc. Milady Sokolové: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/6/2020 
Hlasování v sále  
Přítomno 47, pro 29, proti 5, zdržel se 13, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 32, proti 5, zdržel se 17, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 22 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. 
 
Pogratuloval všem zvoleným a požádal o zobrazení formálního znění usnesení 
k provedeným volbám, které rovněž přítomným přednesl. 
 
Zastupitelstvo Olomouckého kraje po projednání: 
1. zvolilo 
1.1.  hejtmanem Olomouckého kraje Ing. Josefa Suchánka 
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1.2. 1. náměstkem hejtmana Olomouckého kraje Mgr. Ivo Slavotínka 
1.3. 2. náměstkem hejtmana Olomouckého kraje Mgr. Dalibora Horáka 
1.4. náměstkem hejtmana Olomouckého kraje Ing. Jana Šafaříka, MBA 
1.5. náměstkem hejtmana Olomouckého kraje Michala Záchu, DiS. 
1.6. uvolněnou členkou Rady Olomouckého kraje Ing. Zdeňku Dvořákovou 
 Kocourkovou 
1.7. uvolněným členem Rady Olomouckého kraje Ing. et Ing. Martina Šmídu 
1.8. uvolněným členem Rady Olomouckého kraje RNDr. Aleše  Jakubce, Ph.D. 
1.9. neuvolněnými členy Rady Olomouckého kraje Bc. Jana Žůrka, Ing. Radima 

Sršně, Ph.D., a MUDr. Ivo Mareše, MBA  
2. určuje 1. náměstka hejtmana Olomouckého kraje Mgr. Ivo Slavotínka náměstkem 
hejtmana, který zastupuje hejtmana v době jeho nepřítomnosti nebo v době, kdy 
hejtman nevykonává funkci 
3. zvolilo uvolněným členem Zastupitelstva Olomouckého kraje pro oblast vnějších 
vztahů a cestovního ruchu Ing. Bc. Miladu Sokolovou 
 
Nikdo z přítomných neměl připomínky k podobě usnesení. 
 
Mgr. Slavotínek poděkoval za zvolení nové ROK a současně členům končící ROK za 
jejich práci, především v posledním půlroce v oblasti boje s epidemiologickou krizí. 
Požádal kolegy z bývalé ROK o předání agend a aktuální řešené problematiky. 
 
 
 

11. Svěření úkolů členům Rady Olomouckého kraje 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek. Podle § 64 zákona č. 129/2000 Sb., o krajích 
(krajské zřízení), ve znění pozdějších předpisů, „hejtmana zastupuje náměstek 
hejtmana. Zastupitelstvo může zvolit více náměstků hejtmana a svěřit jim některé 
úkoly. Náměstek hejtmana, kterého určí zastupitelstvo, zastupuje hejtmana v době 
jeho nepřítomnosti nebo v době, kdy hejtman nevykonává funkci (§ 48 odst. 2 a § 54).“  
Podle § 34 odst. 2 téhož zákona je člen zastupitelstva „povinen zúčastňovat se 
zasedání zastupitelstva, popřípadě zasedání jiných orgánů kraje, je-li jejich členem, 
plnit úkoly, které mu tyto orgány uloží, hájit zájmy občanů kraje a jednat a vystupovat 
tak, aby nebyla ohrožena vážnost jeho funkce.“ 
S ohledem na tato ustanovení zákona o krajích doporučuji ZOK svěřit zvoleným 
členům ROK úkoly v následujících oblastech s účinností od 30. 10. 2020.  
 
Tento návrh vychází z textu koaliční smlouvy:  
 
Ing. Josef Suchánek, hejtman – finance a majetek, krizové řízení 
Mgr. Ivo Slavotínek, 1. náměstek hejtmana – sociální věci a záležitosti seniorů 
Mgr. Dalibor Horák, 2. náměstek hejtmana – zdravotnictví 
Ing. Jan Šafařík, MBA, náměstek hejtmana – regionální rozvoj, územní plánování 
a rozvoj venkova  
Michal Zácha, DiS., náměstek hejtmana – doprava, sport a volný čas 
Ing. Zdeňka Dvořáková Kocourková, uvolněná členka rady – investice, evropské 
projekty, transparence, IT a Smart region 
Ing. et Ing. Martin Šmída, uvolněný člen rady – životní prostředí, odpady, zemědělství 
RNDr. Aleš Jakubec, Ph.D., uvolněný člen rady – školství 
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Bc. Jan Žůrek, neuvolněný člen rady – kultura a památková péče 
 
Svěřené úkoly by spočívaly zejména v předkládání materiálů týkajících se těchto 
oblastí ROK a ZOK, ve sledování těchto oblastí a informování ZOK a ROK 
a v předběžných jednáních za OK s třetími osobami v uvedených oblastech.  
K právním úkonům v uvedených oblastech pověří výše zmíněné členy ROK hejtman 
OK na základě § 23 odst. 2 zákona o krajích. Podle § 23 odst. 2 zákona o krajích 
„právní úkony, které vyžadují schválení zastupitelstva, popřípadě rady, lze učinit jen 
po jejich předchozím schválení, jinak jsou tyto právní úkony kraje od počátku neplatné. 
Tyto právní úkony činí hejtman nebo jím pověřená osoba, nestanoví-li tento zákon 
jinak (§ 69 odst. 2 písm. b).“ Kompetence k rozhodnutí o schválení konkrétních 
právních úkonů se řídí právními předpisy a dále usneseními ROK (na základě 
§ 59 odst. 4 zákona o krajích). 
 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky ani dotazy. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/7/2020 
Hlasování v sále 
Přítomno 47, pro 29, proti 3, zdržel se 14, nehlasovali 1 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 32, proti 3, zdržel se 18, nehlasovali 1 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 23 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. Bylo schváleno svěření kompetencí zvoleným členům ROK platné 
od dnešního dne. 
 
 
 

12. Odměňování členů Zastupitelstva Olomouckého kraje a členů 
výborů, komisí a zvláštních orgánů a poskytování cestovních náhrad 
členům Zastupitelstva Olomouckého kraje 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek. Nyní projednáme podkladový materiál, který 
byl zaslán v předstihu a byl zveřejněn i na webových stránkách kraje mezi 
podkladovými materiály pro dnešní zasedání. Materiál se týká nastavení odměňování 
členů ZOK a členů výborů, komisí a zvláštních orgánů a poskytování cestovních 
náhrad členům ZOK. 
Protože zpracování materiálu měl v gesci především Ing. Baláš, ředitel KÚOK, tak ho 
nyní požádám o představení materiálu v konkrétních reáliích, které budou zobrazeny 
na plátně. Následně budeme hlasovat o tom, co uvidíte na plátně, a co nám pan ředitel 
představí. 
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Ing. Baláš, ředitel KÚOK: V příslušných ustanoveních zákona o krajích a následně 
nařízení vlády, které upravuje ustanovení zákona, je stanoveno, že zastupitelstvo 
může rozhodnout o odměnách, o poskytnutí odměn neuvolněnému členu 
zastupitelstva a stanoví i od kterého dne se tyto odměny mohou poskytnout. Z toho 
důvodu je materiál předkládán již nyní na ustavujícím ZOK. Součástí předkládaného 
materiálu jsou i jiné odměny a ostatní záležitosti, které v rámci volebního období 
zastupitelstva je třeba rozhodnout. Shrnul jsem do materiálu všechny záležitosti, aby 
se nerozhodovalo vícekrát. Podkladový materiál, který vám byl zaslán, se skládal 
z návrhu na usnesení, ve kterém bylo ponecháno k doplnění to, o čem by mělo 
zastupitelstvo dnešního dne rozhodnout. V DZ byly uvedeny okolnosti a ustanovení, 
podle kterých se jednotlivé náležitosti schvalují. Rovněž bylo uvedeno, v jaké podobě 
bylo schváleno v právě ukončeném volebním období. Na základě dohody s dnes již 
schváleným hejtmanem Ing. Suchánkem jsem si dovolil doplnit do návrhu usnesení 
údaje, které platily v uplynulém volebním období – tyto údaje jsou návrhem pro 
schválení na stávající volební období. Přečetl bych z materiálu, který jste dostali, 
pouze pasáže, které byly nechány k doplnění a které jsou uvedeny na plátně. 
 
Ing. Baláš přečetl doplněný návrh na usnesení, který byl promítán na plátně 
a monitorech. (Pozn.: doplněné položky jsou v textu vyznačeny tučně.) 
 
Zastupitelstvo Olomouckého kraje po projednání: 
1. schvaluje v souladu s ustanovením § 35 odst. 2 písm. q) zákona č. 129/2000 Sb., 
o krajích (krajské zřízení), ve znění pozdějších předpisů: 
a) měsíční odměnu neuvolněným členům Zastupitelstva Olomouckého kraje ode dne 
1. 11. 2020 takto:  

- jinak nezařazenému členu zastupitelstva ve výši 6 658 Kč,  
- členu Rady Olomouckého kraje ve výši 15 981 Kč,  
- náměstkovi hejtmana ve výši 71 914 Kč,  
- předsedovi výboru zastupitelstva, komise rady nebo zvláštního orgánu ve výši 
9 323 Kč,  
- členu výboru zastupitelstva, komise rady nebo zvláštního orgánu ve výši 
7 990 Kč, 

b) poskytování odměn v případě souběhu více funkcí ode dne 1. 11. 2020 ve výši 
souhrnu odměn za dvě různé funkce s nejvyšší odměnou 
 
Písmena c), d), e), f) odst. 1 zůstávají nezměněna, tak, jak jste dostali v podkladech. 
 
g) poskytnutí příspěvku z fondu sociálních potřeb a z rozpočtu kraje uvolněným členům 
Zastupitelstva Olomouckého kraje pro tyto benefity:  

- příspěvek na podporu vzdělávání v souvislosti s výkonem funkce člena 
zastupitelstva,  
- příspěvek na stravování za stejných podmínek jako zaměstnancům KÚOK,  
- příspěvek na penzijní připojištění se státním příspěvkem, doplňkové 
penzijní spoření nebo životní pojištění maximálně do výše osobního účtu,  
- odměna při významném životním výročí 50 a 60 let za stejných podmínek 
jako zaměstnancům KÚOK,  
- příspěvek na podporu zdravotních, kulturních a sportovních aktivit do 
výše osobního účtu,  
- příspěvek na rekreaci maximálně do výše osobního účtu, 
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h) poskytnutí příspěvku z fondu sociálních potřeb a z rozpočtu kraje neuvolněným 
členům Zastupitelstva Olomouckého kraje pro tyto benefity:  

-  odměna při významném životním výročí 50 a 60 let za stejných podmínek 
jako zaměstnancům KÚOK, 

 
V odst. 2 byly doplněny příslušné částky, přečtu celý odstavec: 
 
2. schvaluje v souladu s ustanovením § 35 odst. 2 písm. r) zákona č. 129/2000 Sb., 
o krajích (krajské zřízení), ve znění pozdějších předpisů, poskytování náhrady výdělku 
ušlého v souvislosti s výkonem funkce neuvolněným členům Zastupitelstva 
Olomouckého kraje, kteří jsou podnikajícími fyzickými osobami nebo osobami 
provozujícími jinou samostatnou výdělečnou činnost, paušální částku za hodinu ve 
výši 150 Kč a nejvyšší částku, kterou lze poskytnout za kalendářní měsíc ve výši 
2 400 Kč 
 
Odst. 3 zůstává nezměněn.  
Odst. 4: 
 
4. schvaluje v souladu s ustanovením § 35 odst. 2 písm. u) zákona č. 129/2000 Sb., 
o krajích (krajské zřízení), ve znění pozdějších předpisů pro fyzické osoby, které 
nejsou členy Zastupitelstva Olomouckého kraje: 

a) odměnu předsedy výboru, komise nebo zvláštního orgánu za účast na jednání 
ve výši 6 000 Kč/účast a maximální proplacenou odměnu za funkci v jednom 
výboru, komisi nebo zvláštním orgánu za kalendářní rok ve výši 30 000 Kč/rok, 
b) odměnu člena výboru, komise nebo zvláštního orgánu ve výši 4 000 Kč/účast 
a maximální proplacenou odměnu za funkci v jednom výboru, komisi nebo 
zvláštním orgánu za kalendářní rok ve výši 20 000 Kč/rok, 

 
Písmena c) a d) zůstaly beze změny. 
 
Znovu bych chtěl zdůraznit, že vše, co bylo doplněno, je ve stejné výši a ve stejné 
úrovni, jako tomu bylo v předcházejícím volebním období.  
 
Mgr. Slavotínek: Děkuji panu řediteli za představení návrhu usnesení. Nemám 
k němu žádný komentář – pokračujeme v nastavených parametrech odměňování, jako 
byly v závěru minulého funkčního období, k žádné změně nedošlo. 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky ani dotazy. 
 
Hlasování o doplněném návrhu usnesení dle prezentace Ing. Baláše, ředitele KÚOK: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/8/2020 
Hlasování v sále 
Přítomno 47, pro 44, proti 3, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 4, proti 0, zdržel se 3, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 48, proti 3, zdržel se 3, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 24 
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Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. 
 
 
 

13. Návrh na zřízení a personální obsazení Finančního výboru 
Zastupitelstva Olomouckého kraje pro funkční období 2020–2024 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek. Vzhledem k současné situaci, tzn. primární 
potřebě dokončit proces přípravy rozpočtu OK na rok 2021, i vzhledem k dalším 
potřebám v oblasti financování kraje a přípravy podkladů, navrhujeme, aby byl 
Finanční výbor ZOK pro funkční období 2020–2024 zřízen již na dnešním jednání tak, 
aby okamžitě mohl začít pracovat. Návrh složení finančního výboru máte 
v předloženém materiálu. S dovolením přečtu především návrh personálního složení. 
Dle uzavřené koaliční smlouvy nové ROK, i po dohodě se stranami opozice, je 
předkládán tento jmenovitý personální návrh na složení Finančního výboru ZOK: 
 
1) Ing. Marian Jurečka, předseda 
2) Ing. Pavel Horák, člen 
3) Ivo Lausch, člen 
4) Vilém Skyba, člen 
5) Mgr. Viktor Tichák, člen 
6) Ing. Michal Obrusník, člen 
7) Ondřej Moskal, člen 
8) Zdeněk Potužák, člen 
9) Bc. Miroslav Radiměřský, člen 
10) Ing. Pavel Ston, člen 
11) RNDr. Ivan Kosatík, člen 
12) Igor Kraicz, člen 
13) Ing. Jaromír Lón, člen 
14) Ing. Jana Konvičková, členka 
15) Ing. Hana Mazochová, členka 
16) Ing. Jiří Rozehnal, člen 
17) Jaroslav Unzeitig, člen 
18) Ing. Bohumil Moudrý, člen 
19) Ing. Pavel Dopita, LL.M., MBA, člen 
 
Požádal o technickou opravu akademického titulu u člena výboru Ing. Pavla Horáka 
v usnesení a DZ. 
Dále požádal Ing. Niče, vedoucího odboru kancelář hejtmana, o připomenutí procedury 
volby předsedy Finančního výboru ZOK před 4 roky, zda volba proběhla en bloc nebo 
samostatně. 
 
Ing. Niče uvedl, že dle jeho názoru není potřeba hlasovat zvlášť a doporučil se obrátit 
na přítomnou právničku úřadu k vyjádření stanoviska. 
 
Mgr. Žbánek, MPA, odkázal na jednací řád výboru, kde by volba předsedy měla být 
popsána. 
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Mgr. Slavotínek: Pokud si dobře pamatuji, tak jsme vždy hlasovali en bloc usnesením 
kontrolní výbor, finanční výbor, zdravotní výbor, v celé své šíři návrhu. 
Dotázal se JUDr. Olašákové, zda je podle jejího názoru navržený postup v pořádku. 
 
JUDr. Olašáková, právnička úřadu, reagovala, že se podle zákona volí předseda 
výboru a ostatní členové výboru. Je to pouze o proceduře hlasování, zda se bude 
hlasovat en bloc či jednotlivě. 
 
Mgr. Slavotínek: Budu tlumočit, protože reakce nezazněla na mikrofon. 
JUDr. Olašáková vyjádřila názor, že je v zásadě na rozhodnutí zastupitelstva, jaký 
postup zvolí – zda volbu rozdělí na dvě samostatná hlasování nebo bude hlasovat en 
bloc. Podle jejího vyjádření je možné obojí. V tuto chvíli se přikláním k tomu, abychom 
jednání nekomplikovali a hlasovali o návrhu tak, jak byl předložen, tzn. en bloc. 
Kdokoliv však může dát protinávrh.  
 
Další dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 
V návrhu usnesení a DZ byla provedena technická oprava: 

 v bodu 3 usnesení a v DZ na str. 1 byl upraven titul u člena výboru Pavla Horáka 
z prof. MUDr. CSc. na Ing. 

 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/9/2020 
Hlasování v sále  
Přítomno 47, pro 47, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 7, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 54, pro 54, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 25 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
Konstatoval, že nikdo ze členů zastupitelstva neměl připomínky k oznámenému 
výsledku hlasování. 
 
 
 

14.1. Různé – Záměr pořízení linky na výrobu nanoroušek 
a jednorázových roušek 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek: V krátkosti vám materiál představím. 
Z veřejně dostupných zdrojů a médií víte, že senátní delegace pana Miloše Vystrčila, 
předsedy senátu, na návštěvě Tchaj-wanu získala nabídku daru několika výrobních 
linek na nanoroušky a  jednorázové roušky umožňujících výrobu obou těchto 
materiálů. V sále je nyní s námi přítomen pan senátor Lumír Kantor, který byl součástí 
delegace, a společně s panem Vystrčilem připravují projekt získání výrobních zařízení 
do ČR. Eviduji, že pan senátor se, jako ústavní činitel, přihlásil s prosbou o možnost 
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vystoupit a tento materiál okomentovat. Dokončím úvodní slovo v tom smyslu, že 
navrhované usnesení je ryze deklaratorní. Pokud by existoval zájem o zařízení 
v regionech, tak by v procesu získání těchto výrobních zařízení pomohlo, kdyby zájem 
tlumočily. V tuto chvíli je mi známo, že zájem o zařízení projevil Jihočeský a tuším 
Jihomoravský kraj. Vzhledem k tomu, že pan senátor je místním, olomouckým, 
senátorem, tak mu přišlo zajímavé, aby zařízení, pokud nakonec dorazí do ČR, 
eventuálně mohlo fungovat i v OK.  
Vyzval zastupitele k dotazům. Po dohodě s přihlášenými členy zastupitelstva do 
diskuze požádal o vystoupení nejprve MUDr. Kantora, aby doplnil informace. 
 
MUDr. Lumír Kantor, Ph.D., senátor: První zasedání nového zastupitelstva je určitou 
slavnostní věcí a klidně by se obešlo bez bodu ohledně výrobních linek na výrobu 
respirátorů a roušek. Navrhl jsem zařazení bodu programu, protože jednání intenzivně 
probíhají a myslím si, že pro náš kraj je dobrá příležitost pořídit automatickou linku na 
výrobu roušek nebo respirátorů, tak jak je v dané chvíli potřeba obyvatelstva. Produkce 
jedné linky (máme přislíbeno 5 linek) je asi 14 milionů za rok při plném provozu, ať 
respirátorů nebo roušek – to zdůrazňuji, protože nám dělalo první měsíc potíže si to 
vyjasnit. Výrobcem je firma Autoland, která daruje linky zdarma. Linky jsou v hodnotě 
asi milion dolarů, tzn. 200 tis. dolarů za jednu linku. Je to plně automatická linka, která 
není zcela jednoduchá k ovládání. V ČR (ve Zlíně) jsou 3 takové linky už v plném 
provozu zakoupeny tamní firmou. Domnívám se, že záměr pořídit linky pro kraje, jak 
s tím začal Jihočeský a Jihomoravský kraj, by mohl být výhodný pro občany kraje, 
protože by pravděpodobně pokryl potřeby všech sociálních zařízení a pomohl hodně 
zdravotnickým zařízením. Pravděpodobně bychom se nedostali do situace, ve které 
jsme byli začátkem tohoto roku. Chtěl bych to podpořit, a pokud někdo máte nějaké 
dotazy, velice rád odpovím. Myslím si, že naopak v síle, která je v OK, jako je 
univerzita, vedení kraje a zdravotnická zařízení, bychom určitě provoz linky zvládli. Je 
důležité, že se jedná o záměr, čili nejsou to věci, které by byly nějakým způsobem 
v této chvíli závazné. Pro nás je to důležité z důvodu, abychom věděli, kdo má zájem 
a jakým způsobem bychom mohli linky distribuovat. Podle vyjádření majitele firmy se 
jedná o dar českému státu, potažmo českému senátu v zastoupení Miloše Vystrčila, 
a také českému lidu, jak říkali během telekonference. Pan Kuo, majitel firmy, chce linky 
poslat letecky také bezplatně pro ČR. Vnímáme to jako velmi silný dar. Nechci se teď 
obracet k ostatním věcem, které se naší návštěvy na Tchaj-wanu týkaly, ale důležitý 
je v této chvíli tento fakt. Stejná firma nám daruje ještě 100 tisíc roušek a 100 tisíc 
respirátorů – měly by přijít v dohledné době do ČR, bylo slíbeno během 14 dnů. Přes 
ministerstvo práce a sociálních věcí je domlouváno, aby šly neziskovým domovům pro 
seniory. Potom nám jiná firma darovala 5 tisíc rychlých testů, které budeme 
distribuovat, jak jsem včera dohodl s ministerstvem práce a sociálních věcí, do 
klokánků a podobných zařízení, která zachycují děti v ohrožení. Zájemců máme 
poměrně dost, jsou to ale např. soukromé firmy, které mají už podobné linky v provozu. 
Potom se objevily různé projekty ohledně univerzit a výzkumných ústavů. Nyní 
hledáme nejvhodnější způsob, jak český stát může přijmout dar od jiného státu a není 
to úplně jednoduchá cesta. Nejsme zvyklí, abychom dostávali takové velké výrobní 
linky. Jsme zvyklí, že máme věcné dary, které doveze ministerstvo zahraničních věcí 
a ministerstvo obchodu a průmyslu, ale tohle je mimořádná věc. Myslím, že jsem k této 
věci řekl snad vše. Pokud byste se chtěli zeptat, je to možné kdykoliv.  
Chtěl jsem poděkovat vedení kraje za uplynulé 4 roky, že „dokormidlovalo“ kraj do 
současné situace a současné krize a za kultivované předávání po volbách. Novému 
vedení gratuluji a těším se na spolupráci. 
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Ing. Jelínek, PhD.: Navážu na představení záměru od pana senátora. Sám zmínil, že 
je více nějakých subjektů a zájemců z komerčního sektoru o linky. My za SPD naprosto 
podporujeme jakékoliv opatření, které umožní zlepšit preventivní opatření proti šíření 
„covidu“. Pokud linky dorazí do naší republiky, budeme pro to, aby byly maximálně 
vytíženy a maximálně fungovaly na sto a více procent. Problém je, že v DZ je spousta 
„kdyby, jakmile, když bude vyřešeno“. To, že by v podstatě vlastníkem nebo 
provozovatelem měl být kraj, který by to potom přenesl na nějakou neziskovou 
organizaci, byť třeba pod univerzitou, je zvláštní zásah do ekonomického prostředí 
našeho státu, který je založený na tržním mechanismu. Neustále hovoříme o tom, že 
jsme otevření směrem na západ a chceme vyznávat tyto ekonomické směry. Pokud 
kraj začne do tohoto prostředí takovým způsobem zasahovat, tak bychom se neradi 
dožili toho, že jednou, když budeme nespokojeni s dopravci, si budeme pořizovat 
vlastní trakční vozidla a provozovat dopravu na železnicích kraje vlastními silami jako 
krajský úřad nebo zřízená krajská organizace. Bohužel záměr nemůžeme podpořit 
a k tomuto bodu se zdržíme. Vyzývám vás, abychom spíš podpořili možnost fungování 
strojů v klasickém komerčním prostředí, které má veškeré ekonomické, účetní i další 
vztahy vyřízené, než vytvářet nějaký nový model fungování přes kraj a neziskovou 
organizaci. Kdo bude tento stroj odepisovat? Kdo ho bude mít v účetnictví? Která 
správa hmotných rezerv? Jakým způsobem to přeneseme na neziskovou organizaci? 
Za sebe i celý klub bychom byli rádi, aby to zůstalo v klasickém komerčním prostředí, 
které je schopné dělat velmi vysoké výkony apod. Samozřejmě nijak nesnižuju úlohu 
chráněných dílen, které v některých oblastech výroby různých kompenzačních 
pomůcek jsou nenahraditelné. 
 
Ing. Vrána: Rád bych řekl naše stanovisko. Přestože to je materiál záměrový, tak bych 
nerad dělal ukvapená rozhodnutí. Pan předseda Vystrčil vyjednal, že ČR obdrží 
výrobní linky na začátku září na Tchaj-wanu a ihned to bylo v médiích. Nyní se 
nacházíme na konci října a materiál, který projednáváme, byl nahrán včera 
v 18:10 hodin. Jediné co kritizuji je, že jsme neměli ani dostatečný čas to řádně 
projednat v klubu. Myslím si, že i takto důležitý záměrový materiál by měl být řádně 
projednán. Výrobní linka je v současné době, co mám informace, stále na Tchaj-wanu. 
Řeší se dovoz, clo, následně kdo to převezme do majetku. Hovoří se o správě 
hmotných rezerv a tom, že by linku mohla provozovat vězeňská služba a vězni vyrábět 
nanoroušky. Pro mě je zde spousta otazníků a materiál není kompletní. Nebudu se 
bránit bod prodiskutovat na příštím jednání zastupitelstva, ale v tuto chvíli se zdržím 
hlasování pro nedostatek informací.  
 
MUDr. Lumír Kantor, Ph.D.:  Těžko v tomto okamžiku rekapitulovat celé dva měsíce. 
V současné době je skutečnost taková, že někdy ke konci listopadu všech 5 linek bude, 
nyní se budují. Druhá skutečnost je, že opravdu intenzivní jednání s ministerstvem 
práce a obchodu a ministerstvem zahraničních věcí vede k tomu, že se vyhledávají 
nejvhodnější subjekty, které by mohly takovou složitou věc, jako je dar státu, vyřešit 
tak, aby nevznikalo konkurenční prostředí a jiné vlivy, které by nás mohly ohrozit. Je 
potřeba, aby to nebyly věci, které vytváří konkurenční prostředí. Proto byla tato forma 
zvolena jako jedna z několika pracovních variant. Každý týden se koná zasedání 
s příslušnými náměstky ministerstva průmyslu a obchodu a ministerstva zahraničních 
věcí a financí. V této chvíli jsme ve fázi, že domlouváme clo apod., ale už to je nějakým 
způsobem pojmenováno. Přirozeně nejde o to, že by se rozhodlo, ale bylo by výběrové 
řízení, které by bylo transparentní. V této chvíli jde jenom o záměr, protože je jasné, 
že z 5 linek se jistě neuspokojí všichni zájemci. 
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Mgr. Slavotínek: V tuto chvíli využiji krátké technické pauzy (pozn. technické potíže 
s připojením Ing. Suchánka s diskuzním příspěvkem přes videokonferenci) 
k drobnému komentáři k materiálu za svoji osobu. Zásadně souhlasím s tím, co říká 
Ing. Vrána. Určitě není standard takto postupovat a předkládat materiály na poslední 
chvíli, byť na druhou stranu, vzpomenete si, že to nebyla zcela výjimka ani v minulém 
volebním období. Některé věci přišly až tzv. na samotný stůl na jednání zastupitelstva, 
takže v tomto ohledu to určitě není novum. Na druhé straně bych také rád takové 
záměry předkládal do základního balíku materiálů a myslím, že by to tak bylo správné. 
Když jsme o tom přemýšleli, tak vyhodnocení bylo, že v tuto chvíli se jedná ryze 
o deklaratorní usnesení OK o tom, že je ochoten případně využít benefity daru státu 
Tchaj-wan. Pan senátor tlumočil, že by v procesu přípravy záměru pomohlo, kdyby 
regiony projevily zájem. Přišlo nám zajímavé, beznákladové a nijak komplikované se 
vyjádřit pro záměr. Když se podaří výrobní zařízení sem dostat, tak máme zájem je 
nějakým způsobem využít v OK. Z toho důvodu jsou v materiálu kondicionály, 
o kterých hovořil Ing. Jelínek, protože technikálie dokončení a využití zařízení v OK 
bohužel v tuto chvíli neznáme. Usnesením máme pouze říct – když se vám podaří 
dostat zařízení do ČR, tak máme zájem na nekomerční nonprofitní bázi zajistit výrobu 
zdravotnického materiálu díky daru státu Tchaj-wan. V případě, že se to nepodaří, tak 
se usnesení nenaplní a nic se dít nebude. Přišlo nám výhodné zájem projevit a přihlásit 
se k záměru. Jinak v zásadě nejsme v rozporu s Ing. Vránou, ani s Ing. Jelínkem.  
 
Ing. Suchánek: Souhlasím se svými předřečníky, kteří poukazují na to, že v návrhu 
jsou používané podmiňovací způsoby, je málo konkrétní a přišel na poslední chvíli. 
Přesto všechno bych za sebe řekl, že deklaraci podpořím, a to z toho důvodu, že se 
opravdu jedná o deklaraci. Pokud se kroky na straně lidí, organizací a státu, nyní 
podaří, tak si tím přinejmenším jako OK nezavřeme dveře k případnému získání tohoto 
jednoho přístroje. Pro mě to není žádný závazek, jak zde již padlo, je to otázka 
nezavření si dveří před tímto pozitivním krokem. Pouze řeknu, a nemyslím to tak 
ironicky, jak to možná bude znít, že COVID-19 a pandemická situace a její vývoj se 
neřídí termíny zasedání ZOK, tzn., on na nás do prosince nepočká. Byl bych proto 
radši připraven a malinko v předstihu, než poté v prosinci plakat nad rozlitým mlékem 
a říkat si, že jsme mohli jeden systém mít tady. Z mého pohledu pro tyto důvody zvednu 
ruku. 
  
Mgr. Slavotínek: V zásadě už k tomu nebudu nic dodávat, protože si myslím, že to 
pan hejtman vyjádřil naprosto pregnantně. Za klub Spojenci – Koalice pro Olomoucký 
kraj se k jeho slovům můžeme plně připojit a návrh usnesení podpoříme.  
 
Další dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/1/10/2020 
Hlasování v sále  
Přítomno 45, pro 29, proti 0, zdržel se 15, nehlasovali 1 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 52, pro 32, proti 0, zdržel se 19, nehlasovali 1 
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Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 26 
 
Dotázal se, zda někdo ze členů zastupitelstva má připomínky k oznámenému výsledku 
hlasování. 
 
RNDr. Jakubec, Ph.D., upozornil na výsledek hlasování, který byl nesprávně 
vyobrazen u Ing. Suchánka. (Pozn. technickou chybou došlo k započítání hlasování 
mezi přítomné v sále a došlo k duplicitnímu záznamu hlasování v sále a ze ZOOM.) 
 
Mgr. Slavotínek potvrdil, že tato informace bude v záznamech uvedena. 
 
Oprava hlasování č. 26: 
Hlasování v sále  
Přítomno 44, pro 29, proti 0, zdržel se 15, nehlasovali 0 
Hlasování ze ZOOM 
Přítomno 7, pro 3, proti 0, zdržel se 4, nehlasovali 0 
Celkový výsledek hlasování 
Přítomno 51, pro 32, proti 0, zdržel se 19, nehlasoval 0   
 
 
 

14. Různé 
 
RNDr. Seitlová: Chtěla bych poblahopřát všem nově zvoleným představitelům a mám 
jednu věc, kterou bych ráda uvedla na dnešním zasedání. Celé naše jednání je 
provázeno problémy, které vyvolal koronavirus. Je to věc, která ztěžuje život našim 
občanům a jako krajské zastupitelstvo chceme být plně nápomocni tomu, abychom 
situaci řešili ve prospěch občanů a celého našeho kraje. Bohužel to ale není pouze 
COVID-19 – v minulých týdnech postihla náš a sousední kraj havárie na řece Bečvě. 
Řada z nás zastupitelů dostala dotazy a připomínky k tomu, jak havárie probíhá a jak 
bude řešena. Vím, že dnešní zasedání je jakýmsi slavnostním zastupitelstvem, které 
mělo zejména ustanovit funkčnost našeho kraje. Přesto není možné zapomenout na 
aktuální situaci, která je možná právě v těchto okamžicích diskutována na půdě 
Poslanecké sněmovny. Nenavrhuji žádné usnesení, jenom bych chtěla požádat 
představitele našeho kraje, zastupujícího pana hejtmana nebo pana náměstka, 
o ujištění pro všechny občany, že se nadále v rámci svých kompetencí bude OK celou 
situací zabývat. To je moje prosba a ujištění, že pro všechny občany situaci vedeme 
v patrnosti a nadále jí budeme věnovat patřičnou pozornost tak, jak nám naše 
kompetence umožňují. 
 
Mgr. Slavotínek: Určitě se v tuto chvíli nově zvolení členové ROK ujímají svých 
kompetencí a nepochybně pan kolega Šmída, který přebírá gesci životního prostředí, 
se v součinnosti s celou ROK touto jistě závažnou kauzou, která má dopad i na území 
OK, bude zabývat. Děkuji za připomenutí a tímto potvrzuji.  
 
Další dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
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Dovolte mi poděkovat za vstřícný, korektní a velmi pracovní přístup k dnešnímu 
jednání. Velmi děkuji za vstřícnost především s ohledem na technickou 
komplikovanost dnešního zasedání. Je to jenom technika, takže v některých fázích 
nám jednání malinko komplikovala. Na druhé straně je potřeba říci, že účelu, pro který 
jsme jakési hybridní jednání zorganizovali, bylo dosaženo. Za to bych chtěl poděkovat 
všem pracovníkům krajského úřadu, z organizačního oddělení, i zde pracovníkům 
z Magistrátu města Olomouce, že napnuli maximálně síly k tomu, aby i naši noví 
kolegové, kteří se bohužel s námi v tuto chvíli nemůžou účastnit prezenčního jednání, 
mohli být plnohodnotně do jednání zapojeni a projevit svoji vůli v dnešním jednání.  
 
 
 
 
 
 
Mgr. Slavotínek ukončil zasedání Zastupitelstva Olomouckého kraje v 13:40 hod. 
 
 
 
 
Přílohou tohoto zápisu je dokument „Usnesení z ustavujícího zasedání Zastupitelstva 
Olomouckého kraje konaného dne 30. 10. 2020“ a přehled jmenovitého hlasování 
o jednotlivých usneseních. Podkladové materiály z ustavujícího zasedání 
Zastupitelstva Olomouckého kraje konaného dne 30. 10. 2020 jsou k dispozici na 
webových stránkách ZOK. 

 
 
 
 
V Olomouci dne: 5. 11. 2020 
Zapsala:  Mgr. Aneta Seidlová 
 
 
     
          
          
     
                                             Ing. Josef Suchánek, 
                  hejtman Olomouckého kraje, v. r. 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
 
             Michal Zácha, DiS.,                                                Martin Švadlenka, 
         náměstek hejtmana, v. r.                                        člen zastupitelstva, v. r. 
 

https://www.olkraj.cz/usneseni-z-ustavujiciho-zasedani-zok-konaneho-dne-30-10-2020-cl-5079.html
https://www.olkraj.cz/usneseni-z-ustavujiciho-zasedani-zok-konaneho-dne-30-10-2020-cl-5079.html
https://www.olkraj.cz/zapisy-zok-cl-4995.html
https://www.olkraj.cz/zapisy-zok-cl-4995.html
https://www.olkraj.cz/zok/30-10-2020/start.html
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         Ing. Mgr. Hana Vacková,                                            Ing. Petr Vrána, 
        členka zastupitelstva, v. r.                                       člen zastupitelstva, v. r. 
 
 
 
 
 
 
 
                      
             Ing. Martin Jirotka,                                             
             člen zastupitelstva, v. r.                                              
 


